
  
 
	

Protokoll	fra	
styremøte	7.3.17	kl.	19:00		

	
	
	 	 Til	stede	 Forfall	 Ikke	møtt	
Leder:	 Ann-Karin	Linnerud	 X	 	 	
Nestleder:	 Simen	Sæterdal	 X	 	 	
Sekretær	 Ola	Berge	 	 x	 	
Styremedlem	 Oliver	Dimovski	 X	 	 	
Styremedlem	 Ingrid	Haukvik-Jensen	 X	 	 	
Styremedlem	 Martin	Austad	 X	 	 	
Styremedlem	 Frida	Sanne-Grini	 	 	 X	
Regnskapsansvarlig	 Kristin	Haarseth	 	 X	 	
	
H	18/2017	 Protokoll	fra	forrige	møte	14.2.17	

Protokoll	fra	forrige	møte	ble	godkjent	uten	endringer.		
Oppfølgingssaker:	
Simen	sender	en	henvendelse	til	leder	av	fotballgruppa	for	å	avklare	dens	planer	
for	Disenbanen	2018,	før	det	tas	kontakt	med	”isinteresseforeningen”.	

	
H	19/2017		 Økonomi		

Vi	har	180	utestående	medlemskontingenter	som	utgjør	88.000.	Idrettslaget	har	
fått	inn	335.000	i	medlemskontingenter	hittil	i	2017	(årsbudsjett	450.000).	
Idrettslaget	har	også	fått	inn	drøye	57.000	i	grasrotandel	og	18.500	fra	
bingoautomatene.	HS	har	overført	310.000	til	gruppene.	Totalt	har	idrettslaget	
drøye	3,5	millioner	kroner	på	konto.					

	
H	20/2017	 Håndball	gutter	–	Linje	5	samarbeid	

Hege	Almerud	(leder	Linje	5,	og	bosatt	på	Årvoll)	og	Jørund	Strømseng	
(leder/nestleder	Linderud	I.l/håndballgruppa)	orienterte	om	Linje	5	
prosjektet/klubben.	De	ønsker	at	Årvoll	bidrar	i	dette	samarbeidet,	både	ved	å	få	
med	håndballgruppa	vår	i	prosjektet	og	promotere/profilere	det	utad.	HS	stiller	
seg	selvsagt	positivt	til	dette,	da	det	gir	områdets	håndballinteresserte	gutter	et	
tilbud	vi	ikke	selv	tilbyr,	og	er	en	arena	for	samarbeidet	mellom	klubbene	i	
Groruddalen.	Vår	håndballgruppe	må	være	«ansvarlig»	for	dette.	
Vedtak:	HS	kontakter	håndballgruppa	og	oppfordrer	dem	til	å	ta	kontakt	med	
Linje	5	og	innlede	et	samarbeid.	HS	sender	samtidig	en	henvendelse	til	Linje	5	om	
mer	formelle	avtaler	o.l.					

	 	
	H	21/2017	 Bjerkeløpet	



  
Jarle	og	Ann-Karin	møter	Linderud	i.l.	denne	uken	for	å	diskutere	et	evt	
samarbeid	om	arrangementet	i	2017.	Tiden	begynner	å	bli	knapp,	så	avgjørelsen	
om	BL	2017	skal	arrangeres	av/med	ÅIL	må	tas	relativt	raskt.	

	
H	22/2017	 Årsmøte	

Oppgavene	ble	fordelt	sist	møte.	HS	gikk	gjennom	de	innkomne	forslagene	og	
lager	en	skriftlig	innstilling	til	disse	som	vedlegges	årsmøtepapirene.				

	
H	23/2017	 HMS		

Fotballgruppa	har	kommet	med	forslag	til	erstatter	for	HMS	ansvarlig	som	har	
trukket	seg.	Ann-Karin	sender	en	epost	til	denne	personen	for	å	høre	om	den	er	
villig	til	å	ta	oppgaven.	
		

H	24/2017	 Politiattester	
Martin	sitt	brev	ble	sendt	ut	til	gruppelederne	for	en	tid	siden,	men	ingen	
svar/tilbakemeldinger	er	kommet.	HS	purrer	på	gruppelederne	og	ber	dem	
videreformidle	informasjonen	snarest.	Fotballgruppas	daglige	leder	bør	spesielt	
informeres,	slik	at	han	kan	ta	dette	opp	under	«fotballens	aktivitetslørdag»	1.	
april.		

	
H	25/2017	 Eventuelt	

Oliver	orienterte	om	«den	nye	Bekkesaken»	som	gjelder	vei/parkering	til	
barnehagene	på	Sletta.	Foreløpig	er	det	lite	konkret,	men	det	er	viktig	at	vi	følger	
med	på	denne	saken,	da	USBL-banen	blir	berørt.		

	
	
Møtet	ble	hevet	klokka	22:00	

	


